



12月1-2日 • DEC 1-2

中国广州
Guangzhou, P.R. China

广州香格里拉大酒店 Shangri-la Hotel Guangzhou

请把填妥表格传真至 Please fax the completed registration form to:

香港 Hong Kong (852) 2804 2256
深圳 Shenzhen (86 755) 6138 8113
上海 Shanghai (86 21) 5877 7685

网上登记 Register Online: www.chinacoatcongress.net

报名表格 REGISTRATION FORM

公司名称 Company		姓名 Name / 职位 Title
地址 Address		
邮编 Postal Code	电话 Tel	传真 Fax
电邮 Email	签署 Signature	日期 Date

费用 Registration Fees

标准费用 Standard Fee

- 人民币 RMB¥1,800.00 (另加6%增值税) 美元 US\$280.00
- 「中国国际涂料展」参展商优惠价 Direct CHINACOAT Exhibitors
- 人民币 RMB¥1,600.00 (另加6%增值税) 美元 US\$250.00

公司性质 Company Type

- 原材料生产商 Raw Material Supplier 涂料产品使用者 Paint & Coatings User
- 涂料制造商 Coatings Manufacturer 其它 Others
- 大学 / 科研机构 University / R&D

付款方式 Payment Methods

- 请提供付款通知书 Please send me an invoice
- 信用卡 Please charge on my credit card (只限美元支付 USD PAYMENT ONLY)
- 万事达卡 Mastercard Visa 卡

信用卡号码 Card Number

有效期 Expiry Date (MM/YY) /

安全码 Security Code

主办单位专用栏 For Official Use

- 提前报名优惠: 2014年11月21日前
Early Bird Discount: Before Nov. 21, 2014
- 团体优惠
Volume Discount

大会一般资料 ABOUT CHINACOAT CONFERENCE

会议地点

广州香格里拉大酒店
中国广东省广州市海珠区会展东路1号

参会费用

标准费用: 人民币 ¥1,800.00 (另加6%增值税) / 美元 \$ 280.00
中国国际涂料展参展商: 人民币 ¥1,600.00 (另加6%增值税) / 美元 \$250.00

提前报名优惠: 2014年11月21日前报名并付费: 95折

团体优惠: 凡同一公司/单位一次登记3位代表或以上, 可获9折优惠。

费用包括: 茶点、午餐(第二天)、会议论文集及光碟、与会代表名单、
「第十九届中国国际涂料展」贵宾入场证及会刊。

所有会议资料将于2014年12月1日在会场登记处派发。

报名程序

请填写登记表格后以传真交回主办单位, 或直接在网上传送
www.chinacoatcongress.net

取消登记

如在2014年9月30日前取消登记, 主办单位将会退回50%所缴付费用。所有来信通知以邮戳为准。代表如在2014年9月30日后通知主办单位, 或在没有通知主办单位的情况下缺席, 将不获退回任何费用。代表名额可由他人代替, 所有取消登记或更改代表必须以书面通知主办单位, 主办单位将会以书面通知确认。所有退款在扣除所有必须的行政费用后, 将于会议结束后十四天退回。

论文集

论文集将以光碟形式出售, 定价为美元\$60 (人民币¥360)。展会期间, 请到大会赞助刊物——《中国涂料工业》杂志(CCJ)的展台购买。展会结束后请与香港办事处联系。主办单位保留更改主讲题目及讲者的权利, 毋须预先通知。

Conference Venue

Shangri-la Hotel Guangzhou
No. 1 Hui Zhan Dong Road, Haizhu District, Guangzhou, Guangdong Province, P.R. China

Registration Fees

Standard Fee: US\$ 280.00
Direct CHINACOAT Exhibitors: US\$ 250.00
Early Bird Discount: Register and pay before Nov 21, 2014: less 5%
Volume Discount: Register 3 or more delegates from the same company/organization: less 10%.

Fees include: Coffee breaks, Luncheon (the second day), Conference Proceedings (hard copy and CD), List of Conference delegates, VIP pass and Show Directory for CHINACOAT2014 Exhibition.

All Conference Materials will be ready for collection on December 1, 2014 at the Reception Counter.

Registration Procedures

Please fax the completed Registration Form to the Organiser, or you may register online at www.chinacoatcongress.net

Cancellations

50% of the Conference fee will be refunded if the acknowledgement of cancellation is received by **not later than September 30, 2014**. In all cases, the date of postmark shall apply. The complete Conference fees will be forfeited if delegates cancel their participation **after September 30, 2014** or fail to attend without notifying the Organiser. Substitutions of nominated delegates may be made at any time. All cancellations and/or changes must be notified in writing and will be confirmed by the Organiser. Any fees to be refunded will not be paid until 14 days after the end of the Conference and deducting the necessary administration costs.

Conference Proceedings

Copies of the Conference proceedings (in CD format) will be available for sale at US\$60 per set. To purchase, simply visit the booth of "China Coatings Journal" (CCJ) the Official Publication of CHINACOAT during the exhibition. To purchase after the exhibition, please contact our Hong Kong office.

The Organiser reserves the rights to change the programme, paper(s) and/or speakers at any time and without prior notice.

查询 ENQUIRIES

海外、香港及台湾地区 OVERSEAS, HONG KONG & TAIWAN REGIONS | 中贸推广—艾特怡国际有限公司 Sinostar-ITE Int'l Ltd.

联系人 Contact: 李雅怡小姐 Ms. Greta Li 电话 Tel: (852) 2865 0062 电邮 Email: greta@sinostar-intl.com.hk

国内 INSIDE CHINA | 新展星展览(深圳)有限公司 New Expostar (SZ) Co., Ltd.

联系人 Contact: 董冰荣先生 Mr. Charlie Dong 电话 Tel: (86 21) 6150 4989 x 107 电邮 Email: charlie.dong@new-expostar.com
联系人 Contact: 王家琳小姐 Ms. Eileen Wang 电话 Tel: (86 755) 6138 8100 电邮 Email: eileen.wang@new-expostar.com